【扶輪社政策規章符合聲明書】-社長. 社長當選人. RYE主委，共簽一份即可，須為正本
國際青少年交換參與扶輪社
政策規章符合聲明書
Youth Exchange Club Statement of Compliance
 
鑒於參與國際扶輪計畫項下之青少年交換，本___________社鄭重聲明並同意嚴格遵守國際扶輪之政策與各項規定，以及3490地區所訂有關青少年交換規章。
In consideration of participation in Youth Exchange program, we Rotary club of _______ agree to comply with the rules, regulations and policies of Rotary international and the rules / guidance as set and stipulated by District 3490. 
依RI 2010年1月公佈的性虐待及性騷擾防治規定，請各扶輪社詳讀以下三點：
[1]. The district has adopted the Statement of Conduct for Working with Youth (RCP 2.110.1)
地區遵循RI有關與青少年相處該遵守的各項規定 (RCP 2.110.1)
[2]. The district has adopted RI’s zero-tolerance policy against abuse and harassment.
地區遵循RI關於反性虐待及性騷擾的「零容忍度政策」。
[3]. A club must terminate the membership of any Rotarian who admits to, is convicted of or is otherwise found to have engaged in sexual abuse or harassment. A non-Rotarian who admits to, is convicted of, or is otherwise found to have engaged in sexual abuse or harassment must be prohibited from working with youth in a Rotary context. A club may not grant membership to a person who is known to have engaged in sexual abuse or harassment.
若扶輪社友承認、被宣判或被發現有涉及性虐待或性騷擾，則終止其社籍。若非扶輪社友承認、被宣判或被發現有涉及性虐待或性騷擾，則禁止參與扶輪社青少年服務的工作。扶輪社在已知的狀況下，不得讓有涉及性虐待或性騷擾的人成為扶輪社員。
國際扶輪3490地區Rotary International District 3490                           ____________扶輪社Rotary club of _________

(中) 
(英)_______________   ________________________   ______________________
   社長 President             簽名Signature               日期 Date
電話 Tel:____________________________ 電子信箱E-mail: ________________________________

(中) 
(英)__________________ ____   ________________________   ______________________
    社長當選人 President-Elect   簽名Signature               日期 Date
電話 Tel:____________________________  電子信箱E-mail: _______________________________


扶輪社青少年交換委員會Club YE Committee
(中)
(英)______________________   ________________________   ______________________
      社內RYE主委Chair           簽名Signature               日期 Date
電話 Tel:____________________________  電子信箱E-mail:________________________________

